
 
 
 
 
 
 
 
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Stadhuis Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Schriftelijke vragen ex. Art 32 van het Reglement van Orde 
Betreft: Vrachtwagens op Jacques Dutilhweg? 
 

Rotterdam, 16 mei 2025 
Geacht college, 
 
De D66-fractie heeft kennisgenomen van de situatie aan de Jacques Dutilhweg, waar 
herhaaldelijk grote vrachtwagens, trekkers met opleggers en bestelbussen worden 
geparkeerd. Deze praktijk leidt tot gevaarlijke verkeerssituaties, aantasting van de 
openbare ruimte en een verslechtering van de leefbaarheid in de wijk. De wijkraad 
signaleert dat het zicht op voetgangersoversteekplaatsen ernstig wordt belemmerd 
door geparkeerde vrachtwagens. Dit levert vanzelfsprekend gevaar op voor zowel 
voetgangers als automobilisten. Daarom stelt onze fractie de volgende vragen: 
 

1. Is het college het met ons eens dat deze situatie onwenselijk en onveilig is? Zo 
nee, waarom niet? 

2. Welke maatregelen zijn genomen of worden overwogen om deze 
verkeersveiligheid te verbeteren? 

3. Uit fotoʼs en beschrijvingen blijkt dat voertuigen op de berm parkeren, met 
aanzienlijke schade aan groenstroken tot gevolg. Wordt er gehandhaafd op 
grond van artikel 5.11 van de APV Rotterdam? (aantasting groenvoorzieningen) 
Zo nee, waarom niet? En zo ja, wat zijn de resultaten van deze handhaving? 

4. Waarom is tot op heden geen verkeersbesluit genomen om het parkeren van 
grote voertuigen op deze locatie te verbieden? 

5. Is het college bereid om, gelet op de aanhoudende overlast, alsnog een 
verkeersbesluit te nemen om parkeren van vrachtwagens langs de Jacques 
Dutilhweg te verbieden of te ontmoedigen? 

6. De wijkraad stelt dat het plaatsen van verkeersborden E201/E202ZB, zoals 
elders in de stad, effectief is gebleken: waarom wordt het voorstel van de 
wijkraad om dergelijke borden te plaatsen niet gevolgd? 

7. Wat zijn de voorwaarden om een dergelijk parkeerverbod middels bebording 
wel mogelijk te maken? 

8. De fractie heeft kennisgenomen van een mogelijk breder onderzoek naar de 
impact van grote voertuigen in de stad. Wanneer worden de resultaten van dit 
onderzoek verwacht? En wordt de situatie op de Jacques Dutilhweg hierin 
expliciet meegenomen? 

 
We zien de beantwoording met belangstelling tegemoet.  



Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ingrid van Wifferen 
D66 Rotterdam   


